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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

Plats och tid Kommunhuset, Sammanträdesrum Ringsjörummet, kl. 09.00 – 11.00 

 

Närvarande Anders Magnhagen, ordförande 

 Christer Olsson, KS 

 Maria Truedsson, KS 

 Olle Iding, Tekn 

 Lars-Håkan Persson, MB 

 Linda Andersson, KFN 

 Lena Kristensen, PRO 

 Margareta Rosenius, SPF 

 Inger Ander, SPF 

 Björn Nehagen, SPF 

 Astrid Hallberg, PRO Tjörnarp 

   

  

Övriga deltagare Hannah Eriksson, sekreterare 

 Ewa Näslund, socialt ansvarig socionom 

 

Utses att justera Lena Kristensen, PRO 

 

 

Justeringens plats  Kommunhuset  Paragrafer  1 - 7 

och tid  2016-05-30 

    

Underskrifter Sekreterare:………………………………………………………. 

 

 Ordförande:………………………………………………………. 

  

 Justerande:……………………………………………………….. 
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§ 1 

 

Upprop 

 

Ordföranden hälsar samtliga närvarande välkomna.  

 

______________ 
 

 

§ 2 

 

Val av justeringsperson 

 

Lena Kristensen, PRO utses att justera. 

 

 

______________ 
 

 

 

§ 3 

 

Prioriteringar vid verkställande av olika former av korttidsplatser 

 

Ewa Näslund informerar om den prioriteringsordning som upprättats. En ökad efterfrågan och ett 

begränsat antal platser har gjort en sådan ordning nödvändig. Rehabilitering och garantiplats är 

högprioriterade då närhet till Teamets personal underlättar. Ewa påpekar att givetvis så kommer ingen att 

behöva flytta när det handlar om vård i livets slutskede, men att en negativ effekt är att gällande avlastning 

kanske man inte kommer till samma plats varje gång. Information kring detta ska vara tydlig från och med 

första kontakten med biståndshandläggare.  

 

Socialnämndens prioriteringar och ambition i budgetförhandlingar är byggande av särskilt boende och 

korttidsplatser. Man är medveten om behovet, aviserar det och funderar på olika lösningar. Ordföranden 

meddelar att han gärna kommer ut till respektive organisationer och informerar för att undvika 

missförstånd och oro.  

 

Susanne Rolfner Suvanto, regeringens utredare för nationell kvalitetsplan för äldreomsorgen, kommer till 

Höör den 17 november. 

 

______________ 
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§ 4 

 

Patientsäkerhetsberättelse 2015 

 

Linda Foerster informerar kring berättelsen, som är en redovisning av hur man jobbat under året. Samtliga 

verksamheter har lämnat in beskrivningar av vad som gjorts för att gynna patientsäkerheten. Extern 

läkemedelsgranskning har genomförts på Björken och på Teamet. Skogsgläntan har haft besök av ett 

forskningsteam inriktat på palliativ vård och personalen ska få utbildning i syfte att utveckla vården. MAS 

och SAS har gjort uppföljningar på Södra Munkarp, Teamet, personlig assistans och hemtjänsten. Ingen 

Lex Maria, men däremot en extern anmälan till IVO.  

 

Det som sticker ut med 308 avvikelser är läkemedelshantering, dock ska man ha i åtanke att det 

administreras ungefär 1000 läkemedelsdoser per dygn. Något som sticker ut i positiv bemärkelse är att 

antalet fall har minskat.   

 

Under 2016 är hygien högprioriterat på grund av att multiresistenta bakterier ökar. Man har genomfört 

utbildningar i vårdhygien för enhetschefer och legitimerad personal samt haft hygienronder på 

Skogsgläntan och korttiden. Det nya HSL-avtalet kommer dessutom att påverka arbetet. 

 

______________ 

 

 

 
§ 5 

 

Höörs kommuns äldrevision 

 

Socialnämnden har önskat få in synpunkter innan förvaltningen ska göra en översyn. PRO och SPF 

Seniorerna Höör redovisar sina synpunkter. Mycket behöver förtydligas. 

 

 

______________ 
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§ 6 

 

HSL-avtalet 

 

Det nya avtalet handlar mycket om att ta höjd för framtida behov, att arbeta förebyggande och med tidiga 

insatser samt om inkludering. Det kommer ställa krav på en annan organisation än den vi har idag. 

Samtidigt är det nuvarande avtalet är på väg att gå ut och det är värre att vara utan än att ha ett som inte 

är fullständigt täckande. 

 

Den springande punkten är ökad läkartäthet. Samtidigt går avtalet med Falck läkarbilar ut 1 mars 2017. 

Där kommer det krävas en ny upphandling då vi inte kommer lösa läkartätheten innan dess.  

 

______________ 

 
§ 7 

 

Övrigt 

 

Information från nämnder.  

 

Kommunstyrelsen: Har planer för utbyggnad av skolor, bostäder och så kallat trygghetsboende. 

Förhoppningen är att planerna ska vara igång redan i år, men det kan också ta 1-3 år. 

 

Miljö- och byggnadsnämnden: Bygglovet för gamla brandstationen är klart. 

 

Tekniska nämnden: Den bit som glömdes vid asfaltering av väg 23 i fjol är nu åtgärdad.  

 

______________ 

 

 

 
 

Klockan 11:10  tackar ordföranden deltagarna för mötet och förklarar det avslutat. 


